
 

 
 
           

Ref. styremøte i Stange Næringspark 28.11.2023 
 

Styremøtet ble holdt hos Jiffy. 

 

Til stede var Kjell Arne Vinjusveen, Tore Aaslund, Stein Kristiansen og Trond Rykhus. 

Gjest den første delen av møte var Erik Habberstad. 

 

Møte startet med at Erik Habberstad fortalte litt om hva som har foregått i kommunen. 

Stange Kommune hadde tidligere et Næringsråd. Dette ble for noen år siden endret til 

Næringsutvalg. Kommunen sitt Næringsutvalg er nå også historie. Stange Næringspark og 

andre foreninger/grupperinger i kommunen har derfor ikke lenger et organ hvor de kan 

henvende seg, og påvirke. På styremøte var det en del prat, og diskusjon om, eventuelle nye 

former for samarbeid med kommunen. Dette er noe som vil bli diskutert videre både på 

styremøter og neste medlemsmøte. 

 

Ordinære saker: 

 

Stange Kommune har nå startet opp arbeidet med ny vanntilførsel inn på område. Uthusvegen 

vil bli stengt en periode, og det er derfor viktig at det blir laget og merket ordentlig 

omkjørings veger. 

Styret kontakter både utførende entreprenør og kommunen og følger opp saken. 

 

Skiltet som viser industriområde ble diskutert. Det er nå blitt en del endringer, så skiltet er 

ikke lenger helt oppdatert. I og med at mye skjer nå ble det bestemt å vente til våren med å 

gjøre noe med det. 

 

Hjemmesiden ble diskutert. På sist årsmøte var det et tilbud om å legge vår hjemmeside inn 

under/sammen med de som bygger ut nytt felt. Styret mener dette ikke er ønskelig. Vi velger 

å beholde vår egen inntil videre, og oppdatere den i den formen den er i dag. 

 

Styret diskuterte muligheten for felles vakthold på industriområde. Styret skal sende ut en 

forespørsel til medlemmene om dette er noe de ønsker. Resultatet av dette vil bestemme om 

dette er noe vi skal gå videre med. 

 

Styret tar gjerne imot innspill fra medlemmene på saker de ønsker skal jobbes med.  

 

Vi avsluttet med en omvisning hos Jiffy. 

 

Referent Trond Rykhus.  

 

 

 

 


